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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Beslutning for Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

Punkt 2: Orientering om godkendt referat fra 31. maj 2023

Beslutning for Punkt 2: Orientering om godkendt referat
fra 31. maj 2023

Studienævnet tog det godkendte referat til efterretning.

Punkt 3a: Studienævnsformand

- Nedlæggelse af valgfag på grund af for få tilmeldte
- Nye ledighedstal for K1 fra dimittendårgangen 2022, og K5 for 2021 årgangen og K9 for
2020 årgangen

Beslutning for Punkt 3a: Studienævnsformand

To af de udbudte valgfag er blevet nedlagt på grund af for få tilmeldte. Til gengæld er der
pæne tilmeldingstal til de øvrige fag med et gennemsnit på 25 tilmeldte. De to fag, som
dette studienævn har indmeldt, kører begge.

Der er udkommet aktuelle ledighedstal. Generelt ser det godt ud, dog ikke for
Litteraturvidenskab. Kultur og Formidling ligger bedre end sidste år både i 1. og 5.
kvartal. Litteraturvidenskabs tal er OK for 1. kvartal, men ikke så gode for 5. kvartal.

Punkt 3b: Studieleder for Kulturstudier

- Fælles studierum i Itslearning

Beslutning for Punkt 3b: Studieleder for Kulturstudier

Vi er på Kulturstudier glade for de nye ledighedstal. Ved ledigheden efter 1. kvartal - altså
dem, der blev færdige i 2022 - der har vi 47,1% der stadig er ledige. Det er 10% lavere
end året før. Men efter 5. kvartal har vi et ledighedstal på 17,1%. Året før, altså 2020, var
tallet efter 5. kvartal 38,7%.

Vi fik desuden lov til at gå ud i 2. runde optag, da vi sidste år havde en del, der ikke
dukkede op, selv om de var optaget. I år har vi så 38 studerende, der har sagt ja til en
plads. Så vi får sandsynligvis en stor årgang i år.

De to ting i kombination medvirker til, at Kultur og Formidling pt. fremstår som en god og
bevaringsværdig uddannelse.
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Vi har sagt ja til at få et fælles studierum i It's Learning. Her kan vi slå aktiviteter op af
mere social karakter - og dette studierum kommer til at træde i stedet for Facebook som
uformel kommunikationsplatform. Vi er meget tilfredse med, at vi har fået den mulighed,
da vi principielt er imod, at studerende bliver nødt til have en Facebook-profil for at være
en del af det fagligt-sociale fællesskab på uddannelsen. Tiltaget er blevet nævnt i
velkomstbrevene til den nye årgang, og alle, der er tilknyttet uddannelsen kan slå noget
op.

Punkt 3c: Studieleder for Litteraturvidenskab

- Fælles studierum i Itslearning
- Godkendt budget for studiestart (eftersendt bilag, jf. mødet den 31. maj)

- Årets søgning til bacheloruddannelserne

Direkte links til materialerne:

• Statusnotat i PDF-format med søgningen pr. 5. juli
https://kvaser.analytics.sdu.dk/pdfformat_kot_bachelorsoegning_5juli2023/

• Tabel-format med søgningen pr. 5. juli

https://kvaser.analytics.sdu.dk/tabelformat_kot_bachelorsoegning_5juli2023/

Webrapporten for søgning til bacheloruddannelser er nu opdateret med de endelige tal
pr. 5. juli og opdateres ikke længere. Det vil være muligt at følge udviklingen i svar på
tilbudt plads på bacheloruddannelser, når pladserne er tilbudt den 28. juli.

Du tilgår webrapporten her: https://kvaser.analytics.sdu.dk/bachelor_soegning/

I kan finde andet relevant materiale vedrørende søgning og optag på SDU her.

Beslutning for Punkt 3c: Studieleder for
Litteraturvidenskab

Litteraturvidenskab har også sagt ja til at få en fælles studierum i It's Learning. Vi
kommer dog ikke i gang til semesterstart - og det vil som udgangspunkt kun være
undervisere, instruktorer og administrativt personale, som kan slå noget op.

Vi har i år optaget 31 på bacheloruddannelsen i Litteraturvidenskab. Det er en rimelig
stor tilbagegang, da vi sidste år optog 44. Vi fik heller ikke lov til at lave andenrunde-
optag.

Punkt 3d: Studerende
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Beslutning for Punkt 3d: Studerende

Ingen meddelelser.

Punkt 3e: Andre

Beslutning for Punkt 3e: Andre

Ingen meddelelser.

Punkt 4: Behandling af indkomne studenteransøgninger

Se studenteransøgningerne i SAGA

Beslutning for Punkt 4: Behandling af indkomne
studenteransøgninger

Se det lukkede referat.

Punkt 5: Intet under eksamen

Punkt 6a: KUL: Semesterplaner E23

Beslutning for Punkt 6a: KUL: Semesterplaner E23

Studienævnet noterede, at især valgfagenes semesterplaner så spændende ud.

Studienævnet mindede om, at det er vigtigt, at underviserne får en oversigt over, hvor de
studerende, som er på valgfagene, kommer fra. Det betyder noget for undervisningens
tilrettelæggelse.

Derefter blev alle semesterplaner godkendt.

Punkt 6b: LIT: Semesterplaner E23

Beslutning for Punkt 6b: LIT: Semesterplaner E23

Meget tæt på sommerferien måtte vi ændre vores planer for en af de litterære perioder,
da de undervisere, der var sat på faget, blev bedt om at varetage andre opgaver. Vi
måtte derfor finde en ekstern underviser, og emnet for periodefaget blev ændret. Det
viste sig, at der var enkelte af de tilmeldte studerende, som allerede havde læst det
emne, så det blev nødvendigt med individuelle løsninger.

Derefter blev semesterplanerne godkendt.
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Punkt 6c: Indkaldelse af evalueringsrapporter F23

Fakultetet indkalder hermed evalueringsrapporterne for foråret 2023. Den vedhæftede
skabelon skal bruges ved udformningen og eksporteres til .pdf-format. Fristen for
indsendelse er den 22. september 2023.

Beslutning for Punkt 6c: Indkaldelse af
evalueringsrapporter F23

Studienævnet besluttede, at have evalueringsrapporterne klar til godkendelse på næste
møde.

Punkt 7: Opdatering af bilag 1 i studieordningerne

I forlængelse af studieordningsreformen skal Bilag 1 opdateres for alle studier.

Studielederen skal

1. gennemse de fagspecifikke kompetencemål og vurderer om de er i
overensstemmelse med § 3.2 Kompetenceprofil i Studieordningen, og eventuelt
rette i bilaget, såfremt der er uoverensstemmelser.

2. påføre de korrekte titler på fagelementerne i den yderste kolonne til højre, hvor det
er relevant.

Studienævnet skal godkende det opdaterede bilag 1 inden fremsendelse til U&K

Beslutning for Punkt 7: Opdatering af bilag 1 i
studieordningerne

På Litteraturvidenskab er bilaget 1 opdateret med de nyeste fagspecifikke
kompetencemål, hvor fagene er sat ind der, hvor de støtter op om opfyldelsen af de
pågældende mål.

På Kultur og Formidling er bilag 1 blevet opdateret med de nyeste fag.

Studienævnet godkendte de opdaterede bilag.

Punkt 8: Ønsker om ændringer af eksisterende
uddannelser

Kære studienævn ved humaniora

Jeg vil bede studienævnet om at tage stilling til, om der skal ændres i eksisterende
uddannelser på nedenstående punkter. Fristen for at indsende ændringer er den 15.
august 2023.
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Beslutning for Punkt 8: Ønsker om ændringer af
eksisterende uddannelser

Studienævnet ænskede ikke at ændre i de eksisterende uddannelser. Der var i
studienævnet enighed om, at ændringer af kandidatuddannelserne tids nok kunne
komme.

Punkt 9a: Mødedatoer i efteråret - og eventuelle fysiske
møder

Der er planlagt flg. mødedatoer i E23:

- 20. september 10-12
- 1. november 10-12
- 13. december 10-12

Kan nogle af disse møder afholdes fysisk? Studienævnet har besluttet, at fysiske møder 
kan afholdes på dage, hvor de studerende i studienævnet alligevel har fremmøde.

Skal et eller flere af møderne flyttes?

Beslutning for Punkt 9a: Mødedatoer i efteråret - og
eventuelle fysiske møder
I forbindelse med studienævnets diskussion af spørgsmålet om kørselsgodgørelse til 
valgte studenterrepræsentanter, nåede studienævnet ved beslutning på mødet den 27. 
april 2023 en enighed om, at der kunne planlægges fysiske møder på dage, hvor de 
studerende alligevel var på campus.

Studienævnets medlemmer blev dog på dette aktuelle møde enige om, at man ville 
prioritere mødet den 1. november til at foregå med fysisk fremmøde, uagtet at de 
studerende ikke har planlagt undervisning med fremmøde den dag. Beslutningen blev 
begrundet med, at studienævnet finder det gavnligt for mødekulturen, at der også 
afholdes fysiske møder. Hvis der er medlemmer, som ikke kan være til stede fysisk den 
1. november, kan de tilgå mødet med et zoomlink.

Studienævnet bemærkede desuden, at der er planlagt et institutrådsmøde den 13. 
december om formiddagen, så det blev besluttet, at studienævnsmødet denne dag bliver 
flyttet til om eftermiddagen 13.15-15.

Punkt 9b: Udmærkelse på eksamensbeviset, sommer
2023

Beslutning for Punkt 9b: Udmærkelse på
eksamensbeviset, sommer 2023
Opfordringen til at indsende forslag til studerende, som skal have en udmærkelse på 
eksamensbeviset, er sendt ud til faggrupperne. Studienævnet har ikke modtaget forslag.
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Punkt 9c: Budgetansøgning Kulturprojekt

kr. 4900

Beslutning for Punkt 9c: Budgetansøgning Kulturprojekt

Tilvalget Kulturanalyse blev lukket, men midlerne, som allerede var bevilliget, skal ikke
tilbagebetales. Studienævnet besluttede derfor at overføre kr. 8000 til Kultur og
Formidling, og derfor har uddannelsen lidt flere penge i år. Studienævnet blev derfor
enige om, at se med ekstra velvilje på ansøgninger om gæsteforelæsninger i år.

Der blev bevilliget kr. 4900 til gæsteforelæsninger og vingaver.

Punkt 9d: Ansøgning om midler Kulturanalyse

kr. 1000

Beslutning for Punkt 9d: Ansøgning om midler
Kulturanalyse

Der blev bevilliget kr. 1000 til gæsteforelæsningen.

Punkt 9e: Ansøgning om midler Kulturanalyse -
ekskursion

Kr. 2.340

Beslutning for Punkt 9e: Ansøgning om midler
Kulturanalyse - ekskursion

KH bemærkede, at vi normalt ikke betaler for entre til at komme på museum i Odense.
Efter samtale med Charlotte Kroløkke blev ansøgningen ændret, således at der kun
søges om kr. 550 til en guidet rundvisning.

Studienævnet bevilligede derfor kr. 550 til en guidet rundvisning på Møntergården.

Punkt 9f: Ansøgning om midler Kulturteori og Historie

kr. 300

Beslutning for Punkt 9f: Ansøgning om midler Kulturteori
og Historie

Studienævnet bevilligede kr. 300 til en vingave.

Punkt 10: Eventuelt
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Beslutning for Punkt 10: Eventuelt

Intet under eventuelt.
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